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I enlighet med slutsatserna från Europeiska rådets toppmöte den 9 mars 2017 diskuterades frågan 
om kvalitetsskillnader den 20 juni 2017 vid det förberedande mötet i högnivåforumet för en bättre 
fungerande livsmedelsförsörjningskedja där företrädare för branschen, nationella myndigheter och 
icke-statliga organisationer samlas. Kommissionen lade fram resultaten av kartläggningen av 
potentiella problem som har gjorts på grundval av information och bevis som lämnats in av de 
nationella myndigheterna. Mot bakgrund av de insamlade uppgifterna kunde man inte direkt sluta sig 
till att det finns stora marknadsanomalier och en systematisk strukturell differentiering av produkter 
som innebär att de har lägre kvalitet eller sämre näringsinnehåll i vissa EU-länder. 
 
Som slutsats från mötet i forumet uppmanades branschen att se över sina marknadsföringsmetoder 
och bättre informera konsumenterna om eventuella motiverade skillnader.  
 
Kommissionen har bett Gemensamma forskningscentret att utarbeta riktlinjer för en tillförlitlig 
harmoniserad strategi för att ge en bättre förståelse av testresultaten i syfte att analysera problemets 
räckvidd och omfattning. Diskussionerna kommer att fortsätta under nästa förberedande möte i 
högnivåforumet i oktober 2017. 
 


